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       Protokoll fört vid medlemsmöte i Gemla folkpark 2020-09-30. 
 
             Ordf. Bertil Nilsson hälsade alla välkomna till det lilla enkla mötet. 
               Vi har ju inte haft något möte sedan årsmötet i februari, vilket var 
               tur att vi kunde genomföra innan allt stängdes ned. 
               Eftersom det är Bertils sista år som ordförande, tycker han det varit 
               tråkigt utan några sammankomster, och då har man inte fått 
               någon riktig stimulans. 
 
        § 1. Mötet förklarades öppnat. 
 
        § 2. Förslag till dagordning godkändes. 
 
        § 3. Ekonomi 
               Monica Nilsson informerade att prognosen  för 2020 blir en förlust 
               med ca 10.000 kr. Likviditeten är god. Vi har inte fått några 
               inkomster av inträde på våra medlemsmöten, eller försäljning av lotter, 
               samt helt inställda danskvällar. 
               Styrelsen har beslutat att inte ta ut något arvode för detta året. 
               Verksamhetsplan och budget för nästa år, kan tas av styrelsen på det 
               kommande mötet den 19 oktober. 
  
        § 4. Medlemmar 
               Medlemsantalet är 195 personer. Några har avlidit, några har gått ur 
               och några har tillkommit. 
               Medlemsavgiften kommer att bli oförändrad för 2021. 
 
        § 5.Skrivelser 
               Tackkort har kommit till föreningen från de som fyllt jämt under året. 
               Ingrid och Yngve Gustavsson, båda 90 år. Maj Johansson, Börje 
               Georgsson, Agneta Aronsson, Greta Hugosson och Holger Samuelsson, 
               samtliga 80 år. Även ett sorgtack från Astrid Browns döttrar. 
 
               Den 21 oktober ska det bli en hälsodag, vidare info på ett möte måndagen 
               den 5 oktober där Mona Carlsson ska närvara. 
 
        § 6. Rapporter 
               Betr. protokoll från styrelsemötet, har Ola Aronsson avsagt sig att vara 
               webbansvarig hemsidan, vilket han varit i många år. Tack och applåd. 
               Applåd och välkommen till Peter Axelsson som tar över efter Ola 
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                Gällande Växjö samorganisationen så sitter Laila Göransson kvar som 
                ordförande till nästa årsmöte, då den person som skulle efterträda 
                henne hoppade av p.g.a. familjeskäl. 
                I distriktet är Bodil Fager kvar som ordförande. 
 
                KPR inom Växjö kommun, har just nu lite ”frostiga” relationer         
                med kommunen     
 
         § 7. Kommande aktiviteter. 
                Restaurangskolan i Växjö tar nu gärna emot gäster. Kan ta emot 
                30 personer, antingen torsdagen den 5 november alt. torsdagen 
                den 12 november. Kostnad: 150 kr. + dryck. Har fullständiga rättig- 
                heter. Maj-Lill Andersson skickade runt lista för intresseanmälan. 
 
                Gällande Gimblesångarna trodde Eva Carlsson att vi kunde öva i Öja 
                kyrka, men den kyrkliga ledningen säger att personer 70+ inte får 
                sjunga i kyrkan. Eva hör av sig om det blir någon förändring. 
 
                Aino Berg meddelade att alla olika aktiviteter ligger nere. Hoppas det 
                ändrar sig till nästa år. 
 
               Ola Aronsson informerade att hembygdsgården nu kan ta emot mindre 
               grupper (8-10 personer) för att höra mer om Pär Lagerkvist och se 
               det fina rummet, som har gjorts i ordning. 
 
               Mona Carlsson tyckte vi skulle ha lite gymnastik, så hon sjöng två 
               sånger med rörelser därtill. 
 
               Slutligen blev det underhållning av Eva Carlsson, som med sin gitarr 
               spelade och sjöng fina och vackra visor under temat ”med visor 
               genom livet”, där hon berättade om sin musikaliska resa genom 
               livet. Applåd! Bertil tackade med god choklad. 
 
        § 8. Bertil tackade alla som kommit, och hoppades vi kan ses nästa år till 
               årsmötet. Han uppmanade alla att vara rädda om sej och ha en bra höst. 
 
               Därefter blev det fika av medhavd kaffekorg. 
 
               Närvarande medlemmar: 41 personer ( 25 kvinnor och 16 män). 
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             Bertil Nilsson                                               Margitta Samuelsson 
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